
Z A P I S N I K  

Sa XV. sjednice Općinskog vijeća Općine Jelsa 

Održane dana 06. prosinca 2023. godine u vijećnici Obćinskog doma 

Sjednica je započela u 18:05 sati. 

Sjednici nazoče vijećnici: 

1. Jure Gurdulić 
2. Ivica Vraničić 
3. Paulo Potočnjak 
4. Ivo Drinković 
5. Ivo Božiković 
6. Branko Bunčuga 
7. Dejan Bojanić  
8. Eva Marija Ćurin 
9. Ana Marija Selak 

Izočni vijećnici:  

- Lukin Belić ( pristupio u 18:21) 
- Jadran Caratan (pristupio 18:31) 
- Domagoj Kraljević 
- Božidar Balić 

Ostali nazočni: 

- Nikša Peronja  – Načelnik Općine Jelsa 
- Mirjam Šurjak Pavičić – voditeljica Odsjeka za opće poslove i društvene djelatnosti JUO 

Općine Jelsa 
-  Ivica Keršić - pročelnik JUO Općine Jelsa 
- Benito Jakas - voditelj Odsjeka za utvrđivanje i naplatu poreza i Općinskih prihoda 
- Nene Mišković - stručni suradnik za financije i proračun JUO Općine Jelsa 
- Meri Radić-voditeljica Odsjeka za urbanizam, komunalne poslove i zaštitu okoliša JUO Općine 

Jelsa 
- Daria Grgičević Hujić – referent u JUO Općine Jelsa 
- Niko Salamunić - Jelkom d.o.o. 
- Ivana Gurdulić -ravnateljica Dječjeg vrtića Jelsa 
 

Predsjednik vijeća g. Jure Gurdulić, pozdravlja sve nazočne i otvara sjednicu. 

Utvrđuje kvorum s devet (9) nazočnih vijećnika i četiri(4) izočna vijećnika. 

 

 

 

 



1. Usvajanje zapisnika s XIV. sjednice   Općinskog vijeća. 

2. Vijećnička pitanja. 

3. Prijedlog Zaključka o razmatranju izmjena i dopuna Financijskog plana „Dječjeg vrtića 
Jelsa“  za 2023.g.  

4. Prijedlog Zaključka o razmatranju Financijskog plana„Dječjeg vrtića Jelsa“  za 2024.g.  

5. Prijedlog Zaključka o razmatranju godišnjeg Plana i Programa rada „Dječjeg vrtića Jelsa“ 
u pedagoškoj godini 2023./2024. . 

6. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Statut „Dječjeg vrtića Jelsa“ .   

7. Prijedlog Odluke  o utvrđivanju osnovice za obračun plaće zaposlenika „Dječjeg vrtića 
Jelsa“.  

8. Prijedlog Pravilnika o postupku i kriterijima za dodjelu  stipendija učenicima i 
studentima s područja Općine  Jelsa.   

9. Prijedlog Odluke o ukidanju stausa javnog dobra na dijelu č.zem. 2710, k.o. Vrboska.  

10. Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Jelsa za 2023.g. 

11. Prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Općine Jelsa za 2023.g. 

12. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Općine Jelsa za 2023.g. 

13. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Općine Jelsa za 2023g. 

14. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa socijalne skrbi Općine Jelsa za 2023.g. 

15. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa građenja  komunalne infrastrukture u Općini Jelsa 
za 2023.g. 

16. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2023.g. 

17. Prijedlog Proračuna Općine Jelsa za 2024.g.  

18. Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Jelsa za 2024.g. 

19. Prijedlog Programa  javnih potreba u kulturi Općine Jelsa za 2024g. 

20. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu Općine Jelsa za 2024.g. 

21. Prijedlog Programa socijalne skrbi Općine Jelsa za 2024.g. 

22. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture u Općini Jelsa za 2024.g. 

23. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2024.g. 

24. Program korištenja naknada za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 
2024.g. 

25. Prijedlog Odluke o kratkoročnom zaduživanju.  



26. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih 
stranaka i nezavisnih vijećnika zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Jelsa  za  2024. 
godinu.  

27. Prijedlog  Odluke o komunalnom doprinosu Općine Jelsa. 

28. Prijedlog Odluke o porezima Općine Jelsa.  

29. Prijedlog  Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području 
Općine Jelsa. 

30. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na području 
Općin Jelsa.  

31. Prijedlog Odluke o redu na pomorskom dobru na području Općine Jelsa.  

32. Prijedlog Plana upravljanja pomorskim dobrom na području Općine Jelsa za razdoblje 
od 2024.g. do 2028.g.  

33. Prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje djelatnosti stanice Hrvatske gorske 
službe spašavanja za Općinu Jelsa u 2024.g.  

34. Prijedlog Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite 
Općine Jelsa.  

35. Prijedlog Godišnjeg  Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Jelsa s 
financijskim učincima za trogodišnje razdoblje. 

36. Prijedlog Analize  stanja sustava civilne zaštite na području Općine Jelsa za 2023.g. 

37. Program utroška sredstava šumskog doprinosa u 2024. g. 

 

Predloženi Dnevni red  

JEDNOGLASNO JE USVOJEN. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Ad 1./ 

Konstatira se da je zapisnik s XIV. sjednice  

JEDNOGLASNO PRIHVAĆEN 

 

Prelazi se na točku 2./ Vijećnička pitanja 

Ad 2./ 

Predsjednik vijeća daje riječ Načelniku. 

Načelnik g. Nikša Peronja  kratko se osvrće na aktualna događanja u Jelsi te spominje 
nekoliko bitnih stvari od kojih je gradnja sjeverne strane rive u suradnji sa Županjskom 
lučkom Upravom, s time da će se prvu godinu radit samo prva faza, od Pumpurele do kuće 
Duboković, a druga faza od kuće Duboković do Puntina koja bi se treba raditi slijedeće 
godine. Također je započela obnova „stare ambulante“, projekt koji je financiran od Fonda 
za zaštitu okoliša.  

Nadalje, dok se ne uredi „stara ambulanta“ u dogovoru s hotelskim poduzećem određeni 
vrtićki programi će se odvijati u zgradi Fontana na 3.katu koji ima sve uvjete za vrtićke 
programe. 

Ribarski muzej u Vrboskoj je uspješno završen.  

Načelnik još spominje da je grad prijatelja Sankt Andra i ove godine poklonio božićnu jelku 
visoku 11 m. 

Predsjednik vijeća otvara raspravu.  

Za riječ su se javili vijećnici: gđa. Eva Marija Ćurin, g.Branko Bunčuga, g.Paulo Potočnjak i 
g.Ivo Drinković. 

Vijećnica gđa. Eva Marija Ćurin postavlja pitanje da li se išta poduzima po pitanju imovinsko 
pravnih odnosa za Općinsku zgradu u Gdinju? 

Načelnik odgovara da se nažalost ništa nije još riješilo. Radi se o zgradi u kojoj jedan dio 
prostora koristi Općina  kao zadrugu odnosno javni prostor, a na 2/3 zgrade  je upisano 50-60 
privatnih vlasnika koji rade probleme oko imovinsko-pravnih odnosa , a samim time 
rješavanje imovinsko-pravnih odnosa će potrajati. 

Vijećnik g. Branko Bunčuga postavlja prvo pitanje koje je vezano za e-mail od gđe. Vivian 
Grisogono iz Udruge“ Eko Hvar“, a radi se o prskanju zabranjenim tvarima. Vijećnik zahtjeva 
pisani odgovor na pitanje:  „Koji su pesticidi korišteni u parku i na prometnicama?“ 

Drugo pitanje je vezano za novu zgradu Osnovne škole, pored postojeće zgrade, odnosno je li 
Općina i na koji način uključena u projekt izgradnje nove zgrade, i što je s prostorijama  u 
potkrovlju postojeće zgrade Osnovne škole Jelsa? 

Također navodi da se ne slaže s izgradnjom zgrade na igralištu jer će biti ružno vidjeti i 
izgubit ćemo igralište ispred škole. 

Načelnik  na prvo pitanje odgovara da će dobiti pisani odgovor.  



Predsjednik vijeća postavlja pitanje da li se zna čime se prska, da li se stvarno radi o nekim 
zabranjenim pesticidima. Na što g. Niko Salamunić odgovara da Jelkom društvo nije ni 
ovlašteno za kupnju takvih sredstava.  

Načelnik objašnjava da u Općini Jelsa dezinfekciju i deratizaciju radi Ekocijan, a nadzor radi 
Hrvatski zavod za javno zdravstvo koji Općina također plaća. 

Na što vijećnik Branko Bunčuga navodi da se očito radi o problemu ažuriranja podataka i što 
naša nadzorna tijela ne prate dovoljno kvalitetno i pravovremeno promjene na Europskoj 
razini i događa se da Europa nešto zabrani, a u Hrvatskoj se to i dalje koristi. 

Na drugo pitanje vezano za osnovnu školu Načelnik odgovara da Ministarstva preko 
Europske unije financiraju izgradnju osnovnih škola za cjelodnevno učenje, a općine i gradovi 
su dužni osigurati zemljište i napraviti idejni projekt. U ovom slučaju Općina Jelsa je napravila 
idejno rješenje, a školu bi smjestili pored postojeće u koliko to bude moguće.  

Nakon kratke rasprave oko igrališta pored škole u kojoj vijećnik g.Branko Bunčuga iznosi 
stav da se nebi trebalo graditi školu na igralištu, a Načelnik to ne podržava jer smatra da je 
važnije ugraditi školu nego zadržati igralište. Vijećnik g. Paulo Potočnjak  komentira da se 
igralište treba samo izmjestiti na što mu Predsjednik vijeća odgovara da neka on donira 
zemlju pa će se igralište izmjestiti. 

Vijećnik g. Ivo Drinković postavlja pitanje gdje se odlažu stijene od renovacije nove rive, s 
obzirom na to da su stijene s druge strane rive nestale? 

Načelnik odgovara da kamen od renovacije rive nije nestao već je odnesen na Liboru, gdje je 
vodosprema Vodovoda, tako će biti i s kamenom od nove rive. Jedan dio kamena je 
iskorišten u Ivan Dolcu za renovaciju muleta.  

Vijećnik g. Ivo Drinković također napominje da dio ispred pekare Grabić izgleda kao 
makadam te naglašava da su kante i kupe izgledaju loše. 

Načelnik objašnjava da će se klupe urediti, a  riva , odnosno 4-5 spornih kocki, će se ovu zimu 
urediti o trošku izvođača. 

Vijećnik g. Paulo Potočnjak se obraća Predsjedniku vijeća i napominje da po Poslovniku 
predstavnici Kluba vijećnika imaju prednost prilikom postavljanja vijećničkih pitanja. 

Prvo pitanje je vezano za obnovu „stare ambulante“, kada će biti gotova i kako će izgledati? . 

Također zahtjeva da mu se dostavi glavni projekt za izgradnju vrtića u Pelinju i to odgovor 
pisanim putem uz materijale. 

Drugo pitanje je vezano za otpad; „ Je li Općina Jelsa upoznata da od 01. siječnja 2024.g. sve 
lokalne samouprave moraju osigurati odvojeno prikupljanje otada na kućnom pragu jer se 
samo miješani komunalni otpad može spaljivati?“ 

Za kraj poziva Načelnika i predsjednika vijeća da jednu večer dođu u Vrbosku i prošetaju 
rivom te da vide stvarno stanje Vrboske. 

Načelnik prihvaća poziv te na pitanje vezano za  otpada odgovara da jedini imamo izgrađeno 
reciklažno dvorište međutim imamo problem što radnici koji su obučeni za rad na 
reciklažnom dvorištu su na bolovanju. Na odvajanju otpada se konstantno radi , bit će 



sigurno problema dok se sve ne uhoda. Od 01. siječnja 2024.g. u Jelsi se pomiču svi 
kontejneri jer su podijeljene kante. 

Što se tiče vrtića, dokumentacija je poslana,  trenutno je drugi krug natječaja u tijeku od 
ukupno tri. Navodi da koliko ima saznanja svi prijavljeni vrtići bi trebali dobiti sredstva. 
Također za naš vrtić je izrađen glavni projekt i dokumentacija je poslana za izdavanje 
građevinske dozvole. Namjera je napraviti 3 jasličke skupine i centralnu kuhinju u prvoj fazi, 
a u drugoj fazi 6 vrtićkih skupina. 

Rok za obnovu „stare ambulante“ je do Uskrsa. 

Predsjednik vijeća konstatira da su vijećnik g. Jadran Caratan i vijećnik g. Luka Belić 
pristupili  vijeću u 18:37 

Prelazi se na točku 3./ Dnevnog reda. 

Predsjednik vijeća predlaže da se točke  

3. Prijedlog Zaključka o razmatranju izmjena i dopuna Financijskog plana „Dječjeg vrtića 
Jelsa“  za 2023.g., 4. Prijedlog Zaključka o razmatranju Financijskog plana„Dječjeg vrtića 
Jelsa“  za 2024.g. , 5. Prijedlog Zaključka o razmatranju godišnjeg Plana i Programa rada 
„Dječjeg vrtića Jelsa“ u pedagoškoj godini 2023./2024. ., 6. Prijedlog Zaključka o davanju 
suglasnosti na Statut „Dječjeg vrtića Jelsa“ .  , 7. Prijedlog Odluke  o utvrđivanju osnovice 
za obračun plaće zaposlenika „Dječjeg vrtića Jelsa“ objedine u jednu. 

Vijećnik g. Paulo Potočnjak predlaže da se točka 7. Prijedlog Odluke  o utvrđivanju osnovice 
za obračun plaće zaposlenika „Dječjeg vrtića Jelsa izdvoji. 

Pa se tako raspravlja po točkama 3.,4.,5., i 6. 

Ravnateljica vrtića Ivana Gurdulić pojašnjava da se radi o točkama koje je vrtić dužan dati na 
razmatranje Općinskom vijeću svake godine, a radi se o financijskom planu, planu i programu 
dječjeg vrtića te Statutu. 

Nakon kratke rasprave Ravnateljice vrtića i vijećnika g. Paula Potočnjaka 

Predsjednik vijeća  predlaže da se točke 3.,4.,5., i 6.  prihvate. 

Konstatira se da su točke 3. Prijedlog Zaključka o razmatranju izmjena i dopuna 
Financijskog plana „Dječjeg vrtića Jelsa“  za 2023.g., 4. Prijedlog Zaključka o razmatranju 
Financijskog plana„Dječjeg vrtića Jelsa“  za 2024.g. , 5. Prijedlog Zaključka o razmatranju 
godišnjeg Plana i Programa rada „Dječjeg vrtića Jelsa“ u pedagoškoj godini 2023./2024.  i 6. 
Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Statut „Dječjeg vrtića Jelsa“ .   

PRIHVAĆENE SA 

     7 (SEDAM) glasova ZA i 

                                                      4(ČETIRI) glasa SUZDRŽANIM 

 

 

 



Prelazi se na točku 7./ Dnevnog reda  
 
Ad 7. Prijedlog Odluke  o utvrđivanju osnovice za obračun plaće zaposlenika „Dječjeg vrtića 
Jelsa“. 
 
Načelnik pojašnjava da prijedlog za povećanje plaće zaposlenicima Dječjeg vrtića „Jelsa“ 
poslan Upravnom vijeću Dječjeg vrtića“Jelsa“  te je takav prihvaćen . 
Također naglašava da se od 01. siječnja 2023.g. plaća zaposlenicima podigla za 10.40% i sada 
je prijedlog podizanja plaća za još 18,04 %.  
 

Predsjednik vijeća predlaže da se točka 7. . Prijedlog Odluke  o utvrđivanju osnovice za 
obračun plaće zaposlenika „Dječjeg vrtića Jelsa“ prihvati 
 
Konstatira se da je točka 7. Prijedlog Odluke  o utvrđivanju osnovice za obračun plaće 
zaposlenika „Dječjeg vrtića Jelsa“ 

     JEDNOGLASNO PRIHVAĆENA 

Prelazi se na točku 8./ Dnevnog reda  
 

Ad 8. Prijedlog Pravilnika o postupku i kriterijima za dodjelu  stipendija učenicima i 
studentima s područja Općine  Jelsa.   

Načelnik objašnjava da je Općina Jelsa odlučila podijeliti 13 stipendija za učenike i studente u 

iznosima od 100 eura mjesečno za učenike i 150 eura mjesečno za studente. Učenici i studenti 

koji dobiju pravo stipendiranja bit će isplaćeni retroaktivno od početka akademske godine.  

Vijećnik g. Branko Bunčuga se osvrće na članak 18. Pravilnika o postupku i kriterijima za dodjelu  

stipendija učenicima i studentima s područja Općine  Jelsa navodeći da se ne slaže s time da samo 

jedan iz istog domaćinstva ima pravo na stipendiranje. 

 

Načelnik objašnjava da je namjera da se pomogne 13 obitelji. 

 

Vijećnik g. Paulo Potočnjak postavlja pitanje gdje se navodi koja su to deficitarna zanimanja? 

 

Mirjam Šurjak Pavičić odgovara da Odluku o deficitarnim zanimanjima donosi Načelnik na 

temelju Pravilnika. Zanimanja koja su u Odluci su po preporuci Hrvatskog zavoda za zapošljavanje, 

ali u konzultaciji sa srednjom školom i osnovnom školom.  

 

Predsjednik Vijeća predlaže da se točka 8. Prijedlog Pravilnika o postupku i kriterijima za 
dodjelu  stipendija učenicima i studentima s područja Općine  Jelsa prihvati 

Konstatira se da je točka  8. Prijedlog Pravilnika o postupku i kriterijima za dodjelu  
stipendija učenicima i studentima s područja Općine  Jelsa  

 



PRIHVAĆENA SA 

 7(sedam) glasova ZA 

3(tri) glasa SUZDRŽANIM  

 

 

Ad 9.  Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra na dijelu č.zem. 2710, k.o. Vrboska. 

Objašnjava da se radi o zidu koji dovodi do kuće na č.zem 2710 , k.o. Vrboska. Na sastanku s 

Mjesnim odborom je dogovoreno da će se ukinuti status javnog dobra, ali u nešto manjoj 

kvadraturi nego što je bio prijedlog na vijeću. Međutim predlagatelj je bio nezadovoljan jer taj zid 

postoji već 30 godina,  a nitko se nikada nije bunio. 

Pa je odluka da točka opet ide na vijeće i to kao prvotni prijedlog predlagatelja. 

Nakon kratkog osvrta Mirjam Šurjak Pavičić,  duže rasprave Načelnik i vijećnika te iznošenja 
svih činjenica, 

Predsjednik Vijeća predlaže da se točka 9. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra na 
dijelu č.zem. 2710, k.o. Vrboska prihvati 
 
 
Konstatira se da je točka 9. Prijedlog Odluke o ukidanju statusa javnog dobra na dijelu č.zem. 
2710, k.o. Vrboska 

PRIHVAĆENA SA 

        7 (sedam) glasova ZA 

1 (jednim) glasom SUZDRŽANIM i 

                                                               3 ( tri) glasa PROTIV 

 

Prelazi se na točku 10./ Dnevnog reda  

  Ad 10. Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Jelsa za 2023.g. 

Nene Mišković navodi da  se radi o Izvještaju koji se donosi u 6. mjesecu, kada Općina nema nekih 

velikih prihoda, a u okvirima je prošlogodišnjeg rješenja za prvo polugodište. Također naglašava 

da Općina Jelsa nema proračunski manjak i radi se samo o formalnosti. 

Predsjednik Vijeća predlaže da se točka 10. Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju 
Proračuna Općine Jelsa za 2023.g. 

Konstatira se da je točka  10. Prijedlog polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna 
Općine Jelsa za 2023.g. 

PRIHVAĆENA SA 

 8(osam) glasova ZA 

3(tri) glasa SUZDRŽANIM  



 

Prelazi se na točku 11./Dnevnog reda  

Predsjednik Vijeća predlaže da se točke 11. Prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Općine 
Jelsa za 2023.g., 12. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Općine 
Jelsa za 2023.g., 13. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Općine 
Jelsa za 2023.g., 14. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa socijalne skrbi Općine Jelsa za 
2023.g., 15. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa građenja  komunalne infrastrukture u 
Općini Jelsa za 2023.g., 16. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne 
infrastrukture u 2023.g. objedini u jednu 

 

Načelnik navodi da ostvareni proračun za 2023.  godinu 4.559.300,00 eura. Proračun je 
nešto viši nego prijašnjih godina zbog kapitalnih pomoći iz sredstava Europske unije, 
preciznije Ribarski muzej i nešto pomoći od Ministarstva. Također, porez na dohodak je veći i 
30 % veće naplate. 

 

Konstatira se da su točke 11. Prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Općine Jelsa za 2023.g., 12. 

Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi Općine Jelsa za 2023.g., 13. 

Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u sportu Općine Jelsa za 2023.g., 14. 

Prijedlog Izmjena i dopuna Programa socijalne skrbi Općine Jelsa za 2023.g., 15. Prijedlog 

Izmjena i dopuna Programa građenja  komunalne infrastrukture u Općini Jelsa za 2023.g., 16. 

Prijedlog Izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2023.g. 

 

PRIHVAĆENE  SA 
 

8(osam) glasova ZA i 

3(tri) glasa SUZDRŽANIM 

 

 

Prelazi se na točku 17./ Dnevnog reda  

Predsjednik Vijeća predlaže da se točke 17. Prijedlog Proračuna Općine Jelsa za 2024.g. ,18. 
Prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Jelsa za 2024.g., 19. Prijedlog Programa  
javnih potreba u kulturi Općine Jelsa za 2024.g., 20. Prijedlog Programa javnih potreba u 
sportu Općine Jelsa za 2024.g., 21. Prijedlog Programa socijalne skrbi Općine Jelsa za 
2024.g., 22. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture u Općini Jelsa za 
2024.g., 23. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2024.g. i 24. 
Program korištenja naknada za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 
2024.g. 

objedine u jednu 



Načelnik predlaže Proračun od 5.943.630, 00 eura. Prihodi rastu za 30%, porez na dohodak 
za 10%, a proračun je veći također jer je predviđena gradnja vrtića u Pelinje i obnova „stare 
ambulante“. 

Vijećnik g.Paulo Potočnjak postavlja pitanje zašto prihode poslovanja za 2024. u odnosu na 
2023. treba podignuti za 1.500.00,00 eura, na što gđa. Nene Mišković odgovara da u 
Proračun treba predvidjeti pomoći koje ćemo dobiti od fondova iz Europske Unije i 
Ministarstava. 

Konstatira se da su točke 17. Prijedlog Proračuna Općine Jelsa za 2024.g. ,18. Prijedlog 
Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Jelsa za 2024.g., 19. Prijedlog Programa  javnih 
potreba u kulturi Općine Jelsa za 2024.g., 20. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu 
Općine Jelsa za 2024.g., 21. Prijedlog Programa socijalne skrbi Općine Jelsa za 2024.g., 22. 
Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture u Općini Jelsa za 2024.g., 23. 
Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2024.g. i 24. Program 
korištenja naknada za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada u prostoru za 2024.g.  

PRIHVAĆENE  SA 
 

8(osam) glasova ZA i 

3(tri) glasa SUZDRŽANIM 

 
 
Prelazi se na točku 25./ Dnevnog reda  

Ad 25. Prijedlog Odluke o kratkoročnom zaduživanju.  

Načelnik objašnjava da se radi o dozvoljenom minusu.  Odluku Općina Jelsa donosi svake godine 
radi sigurnosti premda više nema tolike potrebe za njom. 
 
Predsjednik Vijeća predlaže da se točka Prijedlog Odluke o kratkoročnom zaduživanju.  prihvati. 
 
Konstatira se da je točka 25. Prijedlog Odluke o kratkoročnom zaduživanju. 
 

 PRIHVAĆENA SA 
 

8(osam) glasova ZA i 

3(tri) glasa SUZDRŽANIM 

 
 
 
Prelazi se na točku 26./ Dnevnog reda  

Ad 26. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za redovito godišnje financiranje političkih 

stranaka i nezavisnih vijećnika zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Jelsa  za  2024. godinu. 

 

Mirjam Šurjak Pavičić objašnjava da se radi o Odluci koja se donosi krajem svake godine za 
sljedeću kalendarsku godinu sukladno Zakonu o financiranju političkih stranaka i liste grupe 
birača. Iznosi su propisani Odlukom i nisu se mijenjali. 
 



Predsjednik Vijeća predlaže da se točka 26. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za 
redovito godišnje financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika zastupljenih u 
Općinskom vijeću Općine Jelsa  za  2024. godinu prihvati. 
 
Predsjednik vijeća konstatira da je točka  26. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za 
redovito godišnje financiranje političkih stranaka i nezavisnih vijećnika zastupljenih u 
Općinskom vijeću Općine Jelsa  za  2024. godinu. 
 

PRIHVAĆENA SA 

                                                            11(jedanaest) glasova ZA 

 

Prelazi se na točku 27./ Dnevnog reda  

Ad 27. Prijedlog  Odluke o komunalnom doprinosu Općine Jelsa. 

Načelnik  objašnjava da se radi o povećanju na maksimalne iznose komunalnog doprinosa s time 
da je za domaće stanovnike popust veći, odnosno 75%. Odluka je bila na javno savjetovanje i nije 
bilo nikakvih prigovora.Također su ukinuti razredi za gospodarske zone, a cijena u gospodarskim 
zonama po m3  bi bila 90 kuna, a ne maksimalni iznos koji je 135 kuna. 
Nakon duže rasprave vijećnika g. Branka Bunčuge koji je izračunom utvrdio da je to onda i 
povećanje za domaće od 10%, te g. Paula Potočnjaka koji tvrdi da su povećanja prevelika i da nije 
baš neki poticaj da se toliko podigne komunalni doprinos jer se radi o velikim postotcima od 352 
% za prvu zonu, Načelnik objašnjava da je Općina Jelsa bila puno jeftinija od Grada Stari Grada ili 
Hvara tako da povećanjem koje je jako malo dolazimo do njihove cijene, a iznošenje samo 
postotka je manipulativno.  
 
Predsjednik Vijeća predlaže da se točka 27. Prijedlog  Odluke o komunalnom doprinosu 
Općine Jelsa prihvati. 

 
Predsjednik vijeća konstatira da je točka 27. Prijedlog  Odluke o komunalnom doprinosu 
Općine Jelsa. 

PRIHVAĆENA SA 
 

8(osam) glasova ZA i 

3(tri) glasa PROTIV 

 
 
Prelazi se na točku 28./ Dnevnog reda  

Ad 28. Prijedlog Odluke o porezima Općine Jelsa.  

Benito Jakas objašnjava da je zbog usklade sa zakonskom regulativom bilo potrebno uskladiti 
Odluku o porezima jer je ukinut porez prirezu na dohodak pa je to trebalo izbaciti iz Odluke. Sve 
ostalo ostaje neizmijenjeno osim poreza na kuću za odmor koji se podigao na 3,50 eura od 01. 
siječnja 2024.g. 
 
Nakon kratke rasprave predsjednik Vijeća predlaže da se točka 28. Prijedlog Odluke o porezima 
Općine Jelsa prihvati. 
 
Predsjednik vijeća konstatira da je točka 28. Prijedlog Odluke o porezima Općine Jelsa.  



PRIHVAĆENA SA 
 

8(osam) glasova ZA i 

3(tri) glasa PROTIV 

 

 
Prelazi se na točku 29./ Dnevnog reda  

Ad 29. Prijedlog  Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području 
Općine Jelsa. 

Benito Jakas objašnjava da je zbog usklade s Europskim zakonodavstvom Hrvatski sabor 28. rujna 
2023. donio Izmjenu i dopunu zakona o lokalnim porezima i ovlastio lokalne samouprave da sami 
donose visine poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak. Općina Jelsa ih je uskladila, sve ostaje 
isto, odnosno 10%.  
 
Predsjednik Vijeća predlaže da se točka 29. Prijedlog  Odluke o visini poreznih stopa 
godišnjeg poreza na dohodak na području Općine Jelsa 

prihvati. 

 
Predsjednik vijeća konstatira da je točka  29. Prijedlog  Odluke o visini poreznih stopa 
godišnjeg poreza na dohodak na području Općine Jelsa. 

PRIHVAĆENA SA 
 

8(osam) glasova ZA i 

3(tri) glasa PROTIV 

 

Predsjednik vijeća konstatira da je vijećnik g Jadran Caratan napustio sjednicu. 
 
Prelazi se na točku 30./ Dnevnog reda  

Ad 30. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova na području 
Općin Jelsa.  

Meri Radić objašnjava da na temelju Zakona o gradnji predstavničko tijelo JLS može u tekućoj 
godini donijeti Odluku o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova za narednu godinu 
što uključuje zemljane radove i  radove na izgradnji konstrukcije. Period za izvođenje radova od 
01.06.-30.09 se po ovoj Odluci ne mijenja, jedino se dodaje period od 01.05.-01.06. i 01.10.-01.11 
u vremenu od 13-16 h te od 21-07:30 h sljedećeg dana, uz propisane iznimke kod kojih se može 
dozvoliti izvedba radova. 
 
Prijedlog vijećnika g. Branka Bunčuge da se za svibanj i listopad ne zabrane radovi od 13-16 sati  
Načelnik je  podržao. 
Nakon kratke rasprave Predsjednik vijeća zbog turizma koji počinje svaku godinu sve ranije 
predlaže da se usvoji Odluka o privremenoj zabrani izvođenja radova od 1. lipnja do 30. rujna 2024. 
godine u vremenu od 0 do 24 sata., te od 15. svibnja do 1. lipnja 2024. godine u vremenu od 13 do 16 sati i 
u vremenu od 21 do 7:30 sati.  
 
 



Predsjednik Vijeća predlaže da se točka 30. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani 
izvođenja građevinskih radova na području Općin Jelsa prihvati. 

Predsjednik vijeća konstatira da je točka  30. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani 
izvođenja građevinskih radova na području Općin Jelsa.  

 

PRIHVAĆENA SA 
 

7(sedam) glasova ZA i 

3(tri) glasa PROTIV 

 
 
Prelazi se na točku 31./ Dnevnog reda  

Ad 31.Prijedlog Odluke o redu na pomorskom dobru na području Općine Jelsa.  

Meri Radić objašnjava da se radi o novoj Odluci koju Predstavničko tijelo treba donijeti na 
temelju Zakona o pomorskom dobru i morskim lukama koji je stupio na snagu ovo ljeto. Njome su 
propisani uvjeti korištenja pomorskog dobra osobito u vidu dodjele dozvole na pomorskom 
dobru- dozvole koje se dijele putem javnog natječaja. Također se uvodi institucija pomorskog 
redara koja će biti zadužena za nadzor nad ovom Odlukom. 
 
Predsjednik Vijeća predlaže da se točka 31. Prijedlog Odluke o redu na pomorskom dobru 
na području Općine Jelsa prihvati. 

Predsjednik vijeća konstatira da je točka 31. Prijedlog Odluke o redu na pomorskom dobru 
na području Općine Jelsa.  

  

PRIHVAĆENA SA 
 

6(šest) glasova ZA i 

4(četiri) glasa SUZDRŽANIM 

 
 
Prelazi se na točku 32./ Dnevnog reda  

Ad 32. Prijedlog Plana upravljanja pomorskim dobrom na području Općine Jelsa za 
razdoblje od 2024.g. do 2028.g.  

Meri Radić objašnjava da se Plan veže na već spomenutu Odluku o redu. Isti je kao i prethodne  
godine, ali se sada donosi za razdoblje od 5 godina. Grafički prikazi su jako detaljni i na Plan 
upravljanja označene su sve uvale i sve planirane aktivnosti u pojedinim uvalama i na pojedinim 
plažama. 
 
Predsjednik Vijeća predlaže da se 32. Prijedlog Plana upravljanja pomorskim dobrom na 
području Općine Jelsa za razdoblje od 2024.g. do 2028.g prihvati. 

Predsjednik vijeća konstatira da je točka 32. Prijedlog Plana upravljanja pomorskim 
dobrom na području Općine Jelsa za razdoblje od 2024.g. do 2028.g.  



 

 
 

PRIHVAĆENA SA 
 

7(sedam) glasova ZA i 

3(tri) glasa SUZDRŽANIM 

 
Prelazi se na točku 33./ Dnevnog reda  

Predsjednik Vijeća predlaže da se točke 33. Prijedlog Programa javnih potreba za obavljanje 
djelatnosti stanice Hrvatske gorske službe spašavanja za Općinu Jelsa u 2024.g., 34. 
Prijedlog Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite Općine 
Jelsa, 35. Prijedlog Godišnjeg  Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Jelsa 
s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje, 36. Prijedlog Analize  stanja sustava 
civilne zaštite na području Općine Jelsa za 2023.g., 37. Program utroška sredstava šumskog 
doprinosa u 2024. g. objedine u jednu 

Pročelnik navodi  da je u Proračunu za 2024. godine izdvojeno 8.400,00 eura za pomoć 
Hrvatskog gorskoj službi spašavanja za Općinu Jelsa , također je za 2024. g povećan iznos na 
135.600,00 eura za sufinanciranje odnosno opremanje i usavršavanje za  sve sudionike 
sustava civilne zaštite.  
Također navodi da se u 2023. g izdvojilo iz Proračuna za DVD 105.000,00 eura, HGSS 7.300,00 
eura , Crveni križ Hvar 10.000,00 eura , Stožer 1.350,00 te Postrojba civilne zaštite 1.350,00 
eura. 
 
Što se tiče Programa utrška sredstava šumskog doprinosa predviđeno je 14 eura, kao i 
prethodnih godina. 
 
 
Predsjednik Vijeća predlaže da se  točke 33.,34.,35.,36., i 37. prihvate. 

Predsjednik vijeća konstatira da su točke 33. Prijedlog Programa javnih potreba za 
obavljanje djelatnosti stanice Hrvatske gorske službe spašavanja za Općinu Jelsa u 2024.g., 
34. Prijedlog Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite 
Općine Jelsa, 35. Prijedlog Godišnjeg  Plana razvoja sustava civilne zaštite na području 
Općine Jelsa s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje, 36. Prijedlog Analize  stanja 
sustava civilne zaštite na području Općine Jelsa za 2023.g., 37. Program utroška sredstava 
šumskog doprinosa u 2024. g. 

 
 

JEDNOGLASNO PRIHVAĆENE 

 
 
 

 

 

 



 

Predsjednik vijeća  zaključio je XV. sjednicu Općinskog Vijeća Općine Jelsa.  

                                                               Sjednica završena u 20:09 

 

 

 

ZAPISALA:                        PREDSJEDNIK  

Daria Grgičević Huljić                 OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE JELSA:  

             
                               Jure Gurdulić, dipl.oec. 

 

 

 


